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Årsberetning kommunestyret 2022 
 

Det var 10 kommunestyremøter (KS) i 2022. Det var både teamsmøter og fysiske møter. Det 

ble behandlet totalt 172 saker. 

Ordforklaring:  

• BP1 førstegangsbehandling, kommunen tar over saksbehandling.  

• BP2 endelig ferdigbehandling, små justeringer eller så sendes saken tilbake. 

005/22 - 20/80982 - Detaljreguleringsplan 2016-6 Marcus Thranes vei 2-6 - 2. gangs 

behandling. Dette er siste noe kontroversielle utbyggingssak som ble vedtatt med vår støtte, 

som ble vedtatt. 

027/22 - 22/25056 - Ny anmodning om bosetting 2022. Det ble vedtatt å etablere et mottak i 

kommunen på Thon hotell Triaden. Opp til 200. Senere har fokuset vært på bosetting av de 

Ukrainske flyktningene. Ikke kontroversiell sak. 

030/22 - 21/81580 - Utvidelse av Åsen skole - BP1 Dette var førstegangsbehandling i April og 

alle partier stemte for. I budsjettet var det denne saken som skilte oss mest fra de andre 

partiene. 

031/22 - 22/15290 - Opprustning Lørenskog rådhus - V2101 - beslutning om gjennomføring - 

BP2. Vedtok stemte mot, og ville skyve investeringen på 90 mill. Vi ble nedstemt. 

032/22 - 22/22414 - Barnehagekostnader - sammenligning og kostnadsreduserende tiltak. 

Opposisjonen deriblant Venstre er kritisk til en praksis med stadig høyere m2 priser på bhg 

bygg og ønsker mer standardiserte løsninger.  

034/22 - 22/9148 - V2003 - Infrastruktur (vann, avløp og overvann) og Skårerparken - 

Beslutning om gjennomføring - BP2, vedtatt med stort flertall i April, støttet i stor grad av V. 

Senere på året kom varsler om kostnadssprekker. 

061/22 - 22/24475 - Detaljregulering 2018-3 - Blåkollen - 2. gangs behandling. Det ble 

vedtatt kulturbevaring mot en samlet opposisjon som mente at dette området ikke lenger har 

kulturbevaringsinnhold, og et stort inngrep i privat eiendomsrett. 

071/22 - 22/41661 - Lørenskog kommunes klimaarbeid - status og innføring av klimabudsjett. 

Et Venstre forslag som ble vedtatt med stor margin. 

084/22 - 22/52203 - Lørenskog kommuneplan - høring og offentlig ettersyn av forslag til 

arealdel. Årets desidert mest kontroversielle sak. Det ble behandlet over 90 forslag. Rotete 

prosess. Venstre hadde noen store forslag som ikke ble vedtatt, og noen mindre forslag som 

ble vedtatt. 

088/22 - 22/64414 - Konsekvenser av covid-19 pandemien for befolkningen i Lørenskog – 

orienteringssak. Ingen politisk uenighet, men en fastslår at vi har blant de 5 kommunene som 

har vært hardest rammet. Administrativt og i de ulike sektorene har det vært jobbet bra men 

en ser at utfordringen kan gi svekkelser i oarganisasjonen på lengre sikt.  
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091/22 - 22/40964 - Høring av småhusplanen i Oslo – orienteringssak. Sak som fikk stor 

tverrpolitisk oppmerksomhet til Venstre sin frustrasjon. Småhus utgjør kun 5% av dagens 

utbygging i Lørenskog, og Venstre vil ha fokus på det viktigste som er kvalitet på deleilighetene 

som bygges i sentrum. 

092/22 - 22/56651 - Detaljreguleringsplan 2021-3, Gamleveien 3B, fremlegging for 

kommunestyret for endelig avgjørelse. Frp snur, og det blir tillatt utbygging i området, Venstre 

er kraftig mot. 

100/22 - 22/56889 - Valg av nye medlemmer til ungdomsrådet (2022-2024). En formalitet, 

men prosessen å endre fra barne og ungdomsstyre (BUK), har aktualisert ungdomspolitikerne. 

De har gjort. 

108/22 - 22/65073 - Verdivurdering av de største salgbare kommunale eiendommer i 

Lørenskog kommuner seg meget bemerket i 2022. en orienteringssak med store implikasjoner 

fordi tomten gamle Fjellhammer skole skulle blitt solgt, er satt på vent, og V har påpekt et 

alternativ for Limtomta, samt at en må vurdere høy utnyttelse av spesielle kommunale tomter 

som S-1 tomta ved Lørenskog stasjon av økonomiske grunner.  

146/22 - 22/38788 - Detaljreguleringsplan 2021-4, Ødegården B4 og B16 - 1 gangs 

behandling. Frp snur og støtter en større utbygging som svekker bomiljøkvaliteter sterkt. 

Venstre signaliserer sterk kritikk mot Frp. 

151/22 - 22/72226 - Oppnevning av jury - Lørenskog kommunes arkitekturpris. Eva blir et av 

medlemmene i denne juryen. En Venstre sak med sterk støtte. 

155/22 - 22/91625 - Økonomiplan 2023-2026 og årsbudsjett 2023. Nok et budsjett med 

ørsmå økonomiske forskjeller som er blitt blåst opp i sosiale medier. Sp med et eget budsjett 

endte opp med å få et taktisk flertall. 

162/22 - 22/88968 - Opprettelse av utvalg for revisjon av plan for barnehage og 

skoleutbygging 2022/23. Vedtatt, det må gjøres noen endringer i strukturer, og Venstre hadde 

allerede ved budsjettbehandlingen signalisert politiske signaler om å mindre og mer 

oversiktlige ungdomsskoler, og redusert fokus på Ipad i ynger skolealder.  

 

Bjørn Gran  
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Årsberetning formannskapet 2022 
Det har vært 16 formannskapsmøter (fs), både digitalt og fysiske møter.  

 

020/22 - 22/8443 - Henvendelse om alternativ bruk av eiendom på Fjellhamar. Icopal bygget 

får midlertidig endret brukstillatelse for 5 år til Padel. Venstre støtter dette, hindrer 

utbygging en del år. 

021/22 - 22/6835 - Prosessledende notat, status forhandlinger eiendommer ved Benterud 

skole. En vanskelig sak knyttet til innløsing av tomt tiltenkt en svømmehall som Venstre har 

ment er helt urealistisk å få bygd de nærmeste 10 årene. 

031/22 - 21/98092 - Statsforvalterens vedtak i klagesaker etter plan- og bygningsloven og 

barnehageloven - Industriveien 7A, orientering om videre oppfølgning. Status er at Venstre har 

stått på Friskolens side. (En rettsak stipulert i oktober er utsatt 2 år! Bra utvikling for 

Friskolen). 

039/22 - 21/81580 - Utvidelse av Åsen skole - BP1 På dette tidspunktet i april er det 

enstemmighet i planene for Åsen. 

040/22 - 22/15290 - Opprustning Lørenskog rådhus - V2101 - beslutning om gjennomføring – 

BP2 sak. Her snudde V ved budsjett møtet i Desember og ville utsett oppussing av økonomiske 

grunner. 

041/22 - 22/22414 - Barnehagekostnader - sammenligning og kostnadsreduserende tiltak. FS 

ledet an av Dan Levi fra Krf har vært opptatt av å få til mer standardisering av løsninger, fordi 

vi har høye m2 priser på nye baarnehagebygg.  

047/22 - 22/6837 - Nytt økonomi- og finansreglement. Det vedtas nytt reglement som 

tilpasser seg den økonomiske virkeligheten kommunen er i. Enkelte krav vi tidligere har satt, 

blir nå reversert. 

066/22 - 22/30611 - Generalforsamling i Strandveien 1 AS 19. mai 2022. Venstre prøver å 

markere at dette er en eiendom som kan avhendes. (til budsjettet  i Des. salderer vi bygging av 

Åsen skole med salg av vår eierandel i denne interkommunale tomten i Lillestrøm). 

096/22 - 22/24475 - Detaljregulering 2018-3 - Blåkollen - 2. gangs behandling. Venstre vil 

avvise saken, blågrønt taper med 24/23.  

103/22 - 22/36860 - Lønns- og prisstigning i kommunale investeringsprosjekter. Alarmerende 

utvikling i enkelte av de store utviklingsprosjektene, mye av det konkrete innholdet er unntatt 

offentlighet.  

141/22 - 22/64414 - Konsekvenser av covid-19 pandemien for befolkningen i Lørenskog – 

orienteringssak. Lørenskog er blant de aller verst rammede kommunene, og 

kommunedirektøren rapporterer om personalslitasje på flere tjenesteområder. 

169/22 - 22/72915 - Prinsippsak - Kulturvirksomhet på Fjellhamar bruk. Enstemmighet om at 

det var et godt konsept, men uavklart omkring kommunal økonomisk støtte. 
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192/22 - 22/72226 - Oppnevning av jury - Lørenskog kommunes arkitekturpris. Her har vi fått 

gjennom et av våre forslag og Eva Næss Karlsen er valgt inn juryen. 

194/22 - 22/85281 - Benterud - vurdering av behov for eiendommer til offentlig formål. Betent 

sak, skal kommunen erverve tomten, unntatt offentlighet. 

207/22 - 22/81853 - Lokkløsning over Rv 159 – orienteringssak. Adm konkluderer med at 

lokkløsning er for dyrt og henstiller til andre og mindre tiltak for å bedre miljøet. 

 

Bjørn Gran  
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Oppvekst- og utdanningsutvalget 
Det har vært ni møter i OU i 2022. I utvalget har vi saker og orienteringer om skoler og 

barnehager, barneverntjenesten og flyktning- og innvandrertjenesten. Møtene er ofte lange på 

grunn av mange og lange meddelelser og orienteringer. Eksempler på slike fra 2022 er inntak 

og fordeling av elever, status oppvekstreformen, rom, lærlingeordningen, Absolutt-

programmet fra KS, pågående tilsyn, status for bosetting av flyktninger m.m. Spesielt 

bosetting og inkludering av ukrainske flyktninger har det vært spennende å bli orientert om, 

både når det gjelder skolesituasjonen og ellers. 

Partier som er representert i utvalget er Høyre (2 representanter), Frp (1 representant) og 

Venstre (1 representant); Ap (3 representanter) SV (1) og Rødt (1). Utvalgets leder er Nancy 

Gogstad fra SV.Saker som har vært spesielt viktige for utvalget i 2022 er disse: 

• Utekontakten og hvordan de jobber 

• Foreldreundersøkelser i barnehager 

• Styrking av ungdomssatsingen og avtale med UNIFY 

• Utvidelse av Åsen skole 

• Barnevernets årsrapport 

• Tilstandsrapport 2021 barneverntjenesten 

• Vurdering av skolenes driftsbudsjett 

• Tilstandsrapport for Lørenskogskolen 2021-22 

• Ungdata-undersøkelsen 2022 

I den sammenheng er det verdt å nevne at utvalget i 2022 har hatt spesielt fokus på ungdom. 

Delvis fordi kommunen har vedtatt at ungdom er et av satsingsområdene i den nye 

kommuneplanens samfunnsdel, og delvis fordi problematikken rundt ungdom i Lørenskog blir 

stadig mer aktuell, både på ungdomsskoler og på fritiden. Satsningen er stor, men det er også 

problemene knyttet til en sterk befolkningsvekst og ungdomsmiljøer.  

Sak 048/22 Ungdata 2022 er verdt å nevne i den sammenheng. Ungdata er et kvalitetssikret 

og standardisert system for lokale undersøkelser for barn og unge. Den viser noen positive 

trender i Lørenskog (mindre rus og slåsskamper), men også blant annet lavere trivsel på 

skolen, økt hodepine og bruk av medikamenter samt en redusert trygghetsfølelse. Antallet 

ungdomsskoleelever som føler seg trygge eller svært trygge i nærområdet har sunket jevnlig i 

Lørenskog siden 2014. Det bekrefter også betydningen av Venstres ønske om en ny 

ungdomsskole i kommunen for å sikre oversiktlige miljøer og hindre gigantskoler. 

Sak 035/22 Vurdering av skolens driftsbudsjett viser at lærerne i Lørenskog ønsker seg flere 

trykte læremidler. De pedagogisk ansatte sliter med å sette sammen læringsressurser fra 

digitale kilder og delvis utdaterte lærebøker. Det er tydelig at man ønsker en bedre balanse 

mellom det digitale og fysiske i skolehverdagen. Det gis tilbakemeldinger om at skolens 

driftsbudsjetter ikke ser spor etter at det er innført en ny læreplan. Kommunens anstrengte 

økonomi får konsekvenser også her. Det virker som at den sterke digitaliseringen av skolen 

møter sterkere motbør enn før og at det er noe diskrepans mellom hva ledelsen i kommunen på 

den ene siden og pedagogisk ansatte samt foreldre ønsker seg på den annen side. Venstre har 

tidligere foreslått å avskaffe iPad på 1.-4. trinn, noe som også ville gitt en økonomisk gevinst. 
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Sak 021/22 Utvidelse av Åsen skole BP1 fra 2 til 4 paralleller ble vedtatt i Kommunestyret i 

april, bare for å bli salderingspost i budsjettet senere på året. Dette er et resultat av at man 

har prioritert nye og dyre Fjellhammer skole først, det går ut over det området der 

befolkningsveksten har vært størst og der folk ikke roper høyest. Venstres alternative 

budsjettforslag gikk derfor på å gjennomføre utvidelsen av Åsen som planlagt. 

Elisabeth Tanev 
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Klima-, økologi- og samferdselsutvalget (KØS) 
 

Det har vært ni møter i KØS i 2022, der kun de første ble gjennomført på Teams. Klima, økologi 

og samferdselsutvalget skal ha det overordnede ansvar for kommunens arbeid med klima- og 

miljøvernspørsmål. Videre skal utvalget ha det overordnede samordnings- og 

planleggingsansvar for kommunens oppgaver innen: 

• samferdsel 

• vann og avløp 

• renovasjon 

• brannvesen og feiing 

• landbruk og naturforvaltning 

Fra opposisjonen har Høyre to representanter, Senterpartiet og Venstre med en representant 

hver. Posisjonen er representert ved Ap med to representanter, SV, Rødt og MDG med en 

representant hver. Utvalgets leder er Ernst-Modest Herdieckerhoff, fra MDG. I utvalget har vi 

gode samtaler og diskusjoner. 

Møtene har ofte presentasjoner på aktuelle saker innledningsvis i møtet, før behandling av 

sakslisten, bl.a. Ruter, ROAF og Søppelfritt i Lørenskog, Brann og redning for å nevne noen.  

Det har også vært gjennomført flere befaringer, bl.a. på avfallssug-anlegget ved Skårer syd og 

Skårerparken i sentrum som skal være en aktivitetspark, men som også skal håndtere 

overvann og der det gjøres et betydelig arbeid med legging av vann-, avløps- og 

overvannsledninger under bakken.  

Av sakene utvalget behandlet i 2022 vil jeg spesielt trekke frem sak 08/22 Områderegulering 

Fjellhamar sentrum, der alle partier stemte for forslag som innebar å avvise forslag fra 

utbygger til planskisse for områderegulering. Utbygger må komme tilbake med en revidert 

skisse. 

I møtet i juni 2022 fikk utvalget en orientering om status i Lørenskog kommunes klimaarbeid - 

status og innføring av klimabudsjett (22/41661). Innføring av klimabudsjett skjer etter 

verbalforslag fra Venstre til budsjettbehandlingen for 2021. Utvalget fikk den 22. november en 

presentasjon av det endelig klimabudsjett som ble lagt frem ifm budsjettbehandlingen for 

2023. Klimabudsjett innføres fra budsjettåret 2023 og vil være et viktig styringssystem i 

kommunens klimaarbeid 

En annen viktig sak for kommunen og Venstre, og som også var sak i KØS, var saken om 

revisjon av kommuneplanens arealdel som ble sendt på høring høsten 2022. Lørenskog Venstre 

arrangerte et eget medlemsmøte i denne saken. 

I møtet 1. november var det to saker om bærekraftig skogbruk og beskyttelse av kommunens 

skogressurser i sentrumsnære områder. Venstre fremmet tilleggsforslag i begge disse sakene 

som fikk støtte i utvalget.  

I møtet 22. november fremmet V motforslag til en sak om mindre endring av 

detaljreguleringsplan Skårer Vest. Saken handlet om å omdisponere fra grøntområde til 

veiformål. Venstres forslag fikk støtte fra SV, R og MDG, men fikk ikke flertall. 
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I 2021 var V pådriver for å iverksette tiltak for å bedre luftkvaliteten i Lørenskog. Det ble 

etablert et eget prosjekt i 2021. KØS fikk orientering om fremdriften i prosjektet i møte 

september 2022. 

Lørenskogs miljø- og bærekraftspris ble delt ut for andre gang i 2022. Prisen skal være en 

æresbevisning for særskilt og fremragende innsats for miljøet i Lørenskog. KØS beslutter 

hvem som skulle tildeles prisen. Vinner for 2021 var Malin Rutle og Kreativt Miljø. Kreativt 

Miljø startet opp i 2021 og holder til på Metrosenteret i Lørenskog. Kreativt Miljø holder 

sykurs, workshops og redesign-kurs der barn og ungdom får gleden av å skape ting selv. De har 

også kurs for voksne. Materialene som brukes er gjenbruk og redesign av blant annet ulike 

tekstiler som kommunens innbyggere og butikker vil kvitte seg med.  

 

Eva Næss Karlsen 


